
 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Randersgades Skole 
 

 

      

 

19. maj 2022 i tidsrummet 17.00-19.00 
O=Orientering 
D=Drøftelse 
B=Beslutning/udtalelse 

Mødedeltagere: 
 
Frederik Nissen (FN), formand 
Bo Kristian Haue (BHK), forældrerepræsentant 
Mette Boye H. Beck (MBB), forældrerepræsentant 
Simon Pedersen (SP), forældrerepræsentant 
Kathrine Hegelund (KH) forældrerepræsentant 
 
Christina Rinaldo (CR), medarbejderrepræsentant 
  
Lotte la Cour Thomsen (LLC). Ledelsesrepræsentant 
Magnus Udam (MU), ledelsesrepræsentant 
Jesper Lysgaard (JL), ledelsesrepræsentant + referent 
 
Suppleanter indkaldes ikke til møderne, men er meget 
velkomne. 
 
Inviterede er nyvalgte medlemmer af bestyrelsen under 
punkt 1 og 2. 
  

 Afbud: 
Ole Kassow (OK), forældrerepræsentant 
Anne Kuld (AK), forældrerepræsentant 
 
Thomas Carstensen (TC), medarbejderrepræsentant 
Ainayer Ramos (AR), elevrådsrepræsentant 
Agnes Bruun Wisoft (AB), elevrådsrepræsentant 
 



 
 

Punkt 1 5 min. 
B 

Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste 
bestyrelsesmøde 

FN 

Referat:  
Dagsorden godkendt.  
Referat godkendt.  

 

Punkt 2  10 min.  
D 

Evaluering af bestyrelsesvalg 
 

LLC/Mette, 
Bo, Simon 

Mette, Bo og Simon valgt til ”valggruppen” (sammen med Lotte) 
Evaluere valg til bestyrelsen 

Referat: 
Processen omkring valget har været igangværende siden marts og har fulgt de 
kommunale retningslinjer desangående.  
Der er 104, der har stemt til skolebestyrelsesvalget. Der er ca. 680, der har kunnet 
stemme.  
Der var 8, der stillede op, og der er 7, der således blev valgt ind. Den ottende er 
suppleant.  
Resultatet af valget offentliggøres på AULA.  
Den elektroniske valghandling har været brugervenlig.  
Ved næste valg skal der gøres opmærksom på, at forældrene skal gå på E-boks.  
Der er ros for informationsniveauet omkring valget.  
Der er et ønske om, at der kan stemmes på mere end én kandidat.  
Det besluttes af den siddende bestyrelse, at suppleanten indbydes til 
bestyrelsesmøderne.  

 
Punkt 3 15 min. 

O 
Nyt fra medarbejdere og elevråd 
 

CR, TR og 
JL 

Der gives en kort orientering om dagligdagen på skolen. Ligeledes gives en kort status 
på elevrådets arbejde.  
 
Referat: 
Der er gang i forårets aktiviteter. Der er venskabsløb, markedsdag, gallafest med mere 
på trapperne.  
Der er gang i afviklingen af lejrskoler.  
Der er karameldag den 20. juni.  
Der har været afviklet skriftlige prøver. I udskolingen er der gang i forberedelse til de 
mundtlige prøver.  
Der har været afholdt en vellykket pædagogisk aften.  
 
Elevrådet har fået hængt info-opslagstavler op.  

 
 

Punkt 4 10 min. Nyt fra ledelsen LLC 



O 
Der gives en kort status om dagligdagen på skolen. Fokuspunkter vil på mødet være 
sygefravær og administration. 
Referat: 
Der afholdes i øjeblikket sygefraværssamtaler. Det på baggrund af de kommunale 
retningslinjer og det der er vedtaget i MED. I det lys arbejdes der til stadighed for at 
mindske sygefraværet.  
 
De to nye børnehaveklasseledere er kommet godt i gang.  
Der er gang i fagfordelingsprocessen med henblik på næste skoleår. Til kommende 
skoleår er der udpeget to verdensmålskoordinatorer. Som verdensmåls skole skal man 
have mindst en.  
Alle vejlederposter til kommende skoleår er besat.  
Der er lejrskoler til kommende skoleår. Lejrskoler er for sjette til niende årgang. 
Herudover er der anden og femte årgang.  
Som skole er vi med i to kommunale projekter. Feedback-samtaler i forhold til 
uddannelsesvalg og co-teaching i indskolingen.  
 
Det forventes stadigt, at skolen går ud med underskud. Der er indenfor kort tid 
økonomiopfølgning.  

 
 

Punkt 5 15 min. Arbejdet med skolens/KKFOs værdier og vision 
 

LLC 

Status og information, samt eventuelle spørgsmål 
Referat: 
Der har været afholdt en pædagogisk aften med alle pædagogiske medarbejdere. 
Inden den pædagogiske aften var alle blevet stille en opgave, hvor der skulle tages et 
billede af en situation med noget vi ønsker os mere af eller noget vi godt kunne tænke 
os.  
Alle disse billeder dannede grobunden for en god dialog og slutteligt en 
kategorisering, der skal være medvirkende til at skabe og genskabe værdierne og 
visionen for skole og KKFO. Processen fortsættes efter sommerferien.  

 
 

Punkt 6 5 min 
O 

Status på fagfordeling LLC 

Der gives en kort status på årets fagfordeling.  
Referat: 
Fagfordelingen er i denne uge meldt ud til lærerne.  
Der har været en god proces omkring fagfordelingen.  
Der skal slås en lærerstilling op.  
Fagfordelingen meldes ikke ud eksternt endnu. 

 
 

Punkt 7 10 min Udkast til kontakt forældrebrev FN 



D 
Referat: 
Bestyrelsen afholder møde med kontaktforældrene tirsdag den 14. juni klokken 17.00. 
Der udsendes snarest en invitation. Mette renskriver udkastet, og den sendes herefter 
ud til kontaktforældrene.  

 
 
 
 

Punkt 8 10 min 
O 

Opstart af 1. maj børn Magnus 

 

Referat: 
Vi har fået 28 børn. De er kommet godt i gang i TRYK 16, og der er lavet plan for, at de 
skal møde deres kommende børnehaveklasselærere.  
De nuværende nulte klasser er skiftet fra TRYK 16 til Kennedygården, og det er gået 
rigtig fint.  
Børnene på tredje årgang er meldt ud af KKFO for at være meldt ind i klubben.  

 

Punkt 9 15 min. 
B 

Skolens ordensreglement, anti-mobbestrategi og 
trivselspolitik 

LLC 

Vi ønsker fra skolen at opdatere vores anti-mobbestrategi. Men i den forbindelse 
ønsker vi at stå på 3 ben. 
 

1. Anti-mobbestrategi 
                       
RG              2.   Hvordan arbejder vi forebyggende med trivsel på RG 
 

3. Skolens ordensreglement 
SE bilag 1-3 
 
Referat: 
Bestyrelsen kom med kvalificerende inputs til ovenstående punkter. Herefter blev de 
gennemgået eller godkendt af bestyrelsen.  
 

 

Punkt 10 5 min. 
O 

Evaluering af Randersgade Loppemarked Simon 

Der er loppemarked i ”gaden” den 7. maj 2022 

Referat: 
Der blev afholdt et vellykket loppemarked. Der var flere tilmeldinger, men der kan 
næste gang godt være flere tilmeldte.  
Der var 16 boder.  
Loppemarkedet skal gentages.  
Der skal laves mere reklame for det i bedre tid næste år.  

 



 

Punkt 11 5 min. 
O 

Planlægning af sidste møde den 16. juni  FN/LLC 

Mødet skal desværre flyttes p.g.a. forældremøde for kommende skolestartere. 
 
Vi skal inden bestyrelsen afgår behandle et punkt om inklusion i skolebestyrelsen, se 
bilag 4. 
 
Referat: 
Bestyrelsesmødet afholdes den 14. juni.  

 

Punkt 12 5 min. 
O 

Evt. FN 

 
Referat: 
Ekstraordinær frihed hos elever tages op som punkt på et kommende møde med den 
nye bestyrelse.  

 
 
 


